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FCC Supplier's Declaration of Conformity:
47 CFR § 2.1077 Compliance Information
Responsible Party: LEDVANCE LLC
1100 Tyrone Pike Versailles,KY 40383,
USA 1-800-544-4828
Unique Identifer: 63868

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause 
harmful interference, and (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired 
operation.This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the 
FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions,
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular 
installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the 
equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:   
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.    
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.    
—Consult the dealer or an experienced radio/ TV technician for help.
FCC Radiation Exposure Statement:
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an 
uncontrolled environment. In order to avoid the possibility of exceeding the 
FCC radio frequency exposure limits, Human proximity to the antenna shall 
not be less than 20cm(8 inches)during normal operation.
That changes or modifications not expressly approved by the party responsible
 for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
CAN ICES-005 (B)
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Push Button

Operating Instructions:

Connecting Lamps together  
        • After installation is done, turn the power ON.
        • The product will start blinking slowly for about 30 seconds and pair together automatically.

         Note: If the product doesn't enter pairing mode, simply turn ON/OFF the wall switch of the   
         group of products you want to pair together three times.

Changing Color Temperature:
        • Select the desired color temperature by pressing the push button on one of the units.
        • All units will automatically follow and adjust to the same color temperature.

Adding Products to a Group:
        • To add a unit to a group, press and hold the CCT button for 3 seconds on the unit you 
              want to add to the group, and then press the CCT button on one unit from the group.

Unpairing Fixtures from Remote or Groups:
         Using the Wall Switch:
                • Turn the wall switch ON/OFF three times at a normal speed.
                • All units connected to the wall switch will pulse three times to indicate they are unpaired.
         For Individual Fixtures:
                • Press and hold the fixture switch for 6 seconds.
                • The fixtures will pulse three times to indicate they are ready for the next command.



LIGHTING DISTRIBUTION
DISTANCE

3 FT.

5 FT.

8 FT.

15 FT.

BEAM DIAMETERCENTER BEAM (FOOT CANDLES)

23 8.8 FT.

8 15 FT.

3.3 24 FT.

0.9 44 FT.

BEAM ANGLE=111.6°
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Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles FCC. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes : (1) Cet appareil
ne doit pas provoquer d'interférences nuisibles, et (2) Cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences
susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable.  Cet équipement a été testé et déclaré conforme aux limites d'un appareil
numérique de classe B, conformément à la partie 15 des règles FCC. Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable
contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut émettre de l'énergie
radiofréquence et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut provoquer des interférences nuisibles aux 
communications radio. Cependant, rien ne garantit que des interférences ne se produiront pas dans une installation particulière. Si cet 
équipement provoque des interférences nuisibles à la réception radio ou télévision, ce qui peut être déterminé en éteignant et en allumant 
l'équipement, l'utilisateur est encouragé à essayer de corriger les interférences en prenant une ou plusieurs des mesures suivantes :
—Réorientez ou déplacez l'antenne de réception.
—Augmentez la séparation entre l'équipement et le récepteur.
—Connectez l'équipement à une prise sur un circuit différent de celui auquel le récepteur est connecté.
—Consultez le revendeur ou un technicien radio/TV expérimenté pour obtenir de l'aide.
Déclaration de la FCC sur l'exposition aux radiations :
Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements de la 
FCC établies pour un environnement non contrôlé. Afin d'éviter la possibilité de 
dépasser les limites d'exposition aux fréquences radio de la FCC, la proximité 
humaine de l'antenne ne doit pas être inférieure à 20 cm (8 pouces) pendant le 
fonctionnement normal.
Les changements ou modifications non expressément approuvés par la partie 
responsable de la conformité pourraient annuler le droit de l'utilisateur à utiliser 
l'équipement.
NMB-005 (B)
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Directives d’exploitation :

Connecter les lampes ensemble  
       • Une fois l’installation complétée, rétablir l’alimentation
       • Le produit clignotera lentement pendant environ 30 secondes et se jumellera automatiquement

      Remarque : si le produit n’entre pas en mode jumelage, il suffit d’allumer/éteindre trois fois l’interrupteur   
      mural du groupe de produits que vous désirez jumeler.

Changement de température de couleur :
       • Choisir la température de couleur désirée en appuyant sur le bouton-poussoir d’une des unités 
       • Toutes les unités suivront automatiquement et se régleront à la même couleur de température

Ajouter des produits à un groupe :
       • Pour ajouter une unité à un groupe, appuyer et maintenir le bouton de TCP pendant 3 secondes sur  
              l’unité que vous désirez ajouter au groupe puis appuyer sur le bouton-poussoir de TCP d’une des unités 
             du groupe

Dissocier les luminaires d’une télécommande ou d’un groupe:
        À l’aide d’un interrupteur mural :
                • Allumer/éteindre trois fois à une vitesse normale
                • Toutes les unités connectées à l’interrupteur mural enverront une impulsion trois fois pour 
                            signaler qu’elles sont dissociées
        Pour les luminaires individuels :
                • Appuyer et maintenir l’interrupteur du luminaire pendant 6 secondes
                • Les luminaires enverront une impulsion trois fois pour indiquer qu’ils sont prêts à recevoir la   
                            nouvelle commande



DISTRIBUTION DE L’ÉCLAIRAGE
DISTANCE

3 PI

5 PI

8 PI

15 PI

DIAMÈTRE DU FAISCEAUCENTRE DU FAISCEAU (FC)

23 8.8 PI

8 15 PI

3.3 24 PI

0.9 44 PI

ANGLE DU FAISCEAU =111.6°
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